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Zápis z jednání VV ČF dne 21. 03. 2023 – 03/2023 

Lomnického 1705/5, Praha 4  

 

Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka (do 14:48), Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 
Galasovský, Jiří Dufek, Petr Musil, Tomáš Pacák (od 9:55) 

 Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš 
Laštovička, Jakub Furmánek (nepřítomen od 15:00 do 15:30), Jan Koten (od 10:23 
do 10:58), Jakub Podlucký (od 12:12 do 12:36) 

Omluveni:  Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním   

Ověřovatelé:  Lukáš Dolejš, Petr Musil 

Zapisovatel:  Jakub Furmánek (do 15:00 a od 15:30); Zdeněk Mlčoušek (od 15:00 do 15:30) 
 
Zahájení: 09:43   
Ukončení: 16:12  

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 02/2023 a programu jednání 03/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Komplexní program podpory oddílů 

6) Informace ze sekretariátu 

7) Mezinárodní záležitosti 

8) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

9) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (mimo Komplexní program) 

11) Návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024 

12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

13) Návrh úprav legislativních předpisů 2023  

14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

15) Analýza změny struktury reprezentačních družstev 

16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem 

a VV ČF 

17) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

18) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 
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19) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

20) Valná hromada 2023 

21) Koncepce KEFAM  

22) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže 

23) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

24) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 

25) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

26) Zpráva o přípravách studia licence A 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 

41) Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti Livesport Superligy, Extraligy žen, 

1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

42) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

43) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

44) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2023/2024 včetně pořadatelských 

povinností družstev 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 02/2023 a programu jednání 03/2023 

Viz výše  

Usnesení č. 01/03/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 02/23 

- schvaluje program jednání VV 03/23 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 03/23 L. Dolejše a P. Musila 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Mimo usnesení č. 17/12/22 byla všechna ostatní usnesení 
splněna. 

Usnesení č. 02/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

KEFAM – komise jednala 28. 2.; řešila reglementy k soutěžím; informace od R. Urbáře o aktuálním 

stavu organizace Superfinále a dále o poptávkových řízeních na poskytovatele ticketingové 

a  video platformy; dalšími body jednání byla diskuse ohledně výběrů soupeřů a jednotlivých časů 

utkání posledních dvou kol elitních soutěží; vyhodnocení setkání s marketingovými pracovníky 

Livesport Superligy; úprava a finalizace projektů a reglementů elitních soutěží pro sezónu 
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2023/2024; diskuze kolem návštěvnosti elitních soutěží a seznámení se zprávami o průběhu 

projektů elitních soutěží; připomínkovací řízení. 

EKO – komise nejednala, probíhá příprava směrem k aktualizaci rozpočtu 

KIN – komise jednala 2. 3. online; hlavním bodem bylo zhodnocení předchozího jednání, kdy byl 

přítomen starosta města Štětí; diskuse o dotazníku o provozu sportovních hal, resp. nákladovosti 

provozu hal; projednání materiálu č. 18 předkládaného na VV; připomínkovací řízení. 

KR – komise jednala 9. 3. online; hlavními body byla Analýza změny struktury reprezentačních 

celků; aktuální informace z úseku Reprezentace – příchozí kolegyně L. Mecerová namísto           

K. Snopové; příprava na MS juniorů; připomínkovací řízení. 

KS – komise jednala 6. 3.; hlavními body byla finalizace materiálů pro VV; základní diskuse 

nad projektem Superpoháru – bude dále diskutováno a bude připraven materiál pro VV; delší 

diskuse nad oblastí Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží 2023/2024 včetně 

pořadatelských povinností – především u soutěží U19; dále zavedení systémového řešení situace, 

kdy oddíly nesplní termín pro odeslání hlášenky – u nejvyšších soutěží nově dojde 

k automatickému nastavení času začátku utkání; úprava termínů utkání 21. kola Extraligy žen 

a 25. kola 1. ligy mužů – nově není nastaven pevný termín; proběhla další diskuse nad systémem 

1. ligy dorostenců – velké koše – diskuse bude pokračovat směrem k ročníku 2024/2025; 

připomínkovací řízení a aktuality příslušející tomuto období. 

KRD – komise jednala 8. 3. online; hlavními body byla finalizace Koncepce KRD; finalizace 

materiálu Podmínky činnosti rozhodčích a delegátů 2023/2024 – doplnění návrhů z legislativního 

úseku na sjednocení používání pojmu „licence“ s Licenčním řádem; finalizace Metodického pokynu 

pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty; návrh rozdělení rozhodčích do skupin 

pro přípravu nominací v následujícím období play-off a play-down – finalizace rozdělení proběhla 

20. 3.; zpětná vazba k uskutečněnému webináři pro skupinu rozhodčích zařazených v PTR 

a domluva na závěrečném prezenčním semináři při play-off; domluva na obsahu březnového 

newsletteru pro rozhodčí a delegáty; domluva na emailovém dotazníku pro rozhodčí ženy, 

pro lepší cílení náborů rozhodčích právě na ženy; připomínkovací řízení. 

KVM – komise jednala 6. 3.; aktuální informace z ODM k účasti kategorií chlapců a dívek a zájem 

Jihočeského kraje mít zastoupené obě, spolu s diskuzí kolem možných míst organizace a logistiky; 

hlavními body bylo vyhodnocení KTM 2022 z pohledu fungování a práce v centrech s mládeží; 

školské projekty – blížící se finálové vrcholy a zaslány dotazníky pro zpětnou vazbu škol 

i koordinátorům turnajů; nastupování dívek v chlapeckých kategoriích v regionech; informace 

z oblasti trenérského vzdělávání a studium A licence; připomínkovací řízení. 

KRP – komise jednala 28. 2.; jednání se zúčastnil jako host T. Frank; hlavními body byla Analýza 

a plán Rovných příležitostí (aktuální stav, plány do budoucna, možnosti externího zpracování – ČF 
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nemá dostatečnou odbornost); Kodex Rovných příležitostí – diskuse nad prvním návrhem; materiál 

Nábory – finální podoba bude vytvářena společně s oddíly, které mají zkušenosti s ženskou 

složkou a následně jako výchozí materiál pro diskuzi s KVM; připomínkovací řízení. 

KRO – komise jednala 7. 3. online; hlavními body byly nové nastavení Komplexního programu 

podpory; finalizace materiálu a vypořádání připomínek k Předpisu stanovující zásady spolupráce 

orgánů pro jednání VV 03/2023; komise projednávala Návrh struktury a organizaci setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV, naplánováno na 3. 6. 2023; 

připomínkovací řízení; další jednání je naplánováno na 4. 4. 

 

Účasti členů VV na jednáních RVV jsou plánovány na duben a květen, výjimečně v červnu 

(HKaPA). 

 

Usnesení č. 03/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech, zejména v diskuzi kolem připravovaných 

stanov ČOV, kde byla patrná snaha velkých olympijských sportů postupovat jednotně. Dále 

upozornil na důležitou schůzku sportovních svazů s vedením NSA nad dotačními programy roku 

2023, která je plánovaná na 4.4.2023.  Aktuální informace k NSA doplnil viceprezident P. Musil 

týkající se personálního stavu agentury – probíhají výběrová řízení na neobsazené pozice rámci 

NSA. Informoval o řešení dotačních titulů Movité investice – Rozvoj materiálně technické základny 

sportovních svazů 2022-2023 a Regionální sportovní infrastruktura 2020–2025. Probíhá diskuze 

kolem nastavení prioritizace sportů v rámci podpor od NSA.  

T. Frank uvedl, že obě žádostí Movité investice a Podpora sportovních organizací svazového 

charakteru 2023 u NSA jsou nyní otevřeny a obdrželi jsme výzvy k doplnění žádostí, které je 

plánováno provést obratem.  

V. Culka se dotázal na informace kolem dotací NSA, konkrétně Můj klub 2023 a na infrastrukturu, 

zvláště jaký je časový výhled vyřízení ze strany agentury. Snahou agentury je všechny žádosti z 

loňska vyřešit až po vyplacení příjemcům ještě v první polovině roku 2023. 

D. Novák doplnil informace ke kandidatuře o MS žen 2025 a výběru možných pořadatelských 

měst, kdy se diskutuje o téměř všech krajských městech, kde je vybudovaná vhodná a dostatečná 

infrastruktura pro takto významnou akci. Prvotní zájem projevily tradiční florbalové a sportovní 

bašty Ostrava a Brno. 

 

Usnesení č. 04/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí aktuální informace z NSA 
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- bere na vědomí informace ke kandidatuře o MS žen 2025 

 

AD 05) Komplexní program podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil paragrafované znění Programu podpory č.3 – Komplexní rozvoj oddílů a 

florbalu. Po celou dobu projednávání tohoto bodu byl přítomen odborný garant ze Sekretariátu J. 

Koten. Detailně byl představen harmonogram celého projektu (přihlášky do 20. 4., květen-

schvalovací proces VV pro sezónu 23/24 a 1. 7. start projektu). Hlavními cíli programu jsou 

budování pozice a rozvoj florbalu v ČR, vzdělávání oddílů, jejich propojování a vzájemné sdílení 

know-how, vznik a rozvoj pracovní pozice či pozic (manažerů/sekretářů a šéftrenérů/sportovních 

manažerů oddílů) za účelem posílení personálních struktur oddílů, příprava talentované mládeže a 

odborný růst trenérů v oddílech a prostřednictvím rozvoje celého českého florbalu zajistit 

dlouhodobé zdroje na vzdělávání oddílů. Uveden byl širší komentář k paragrafovanému znění a 

celému legislativnímu propojení (oprávněný žadatel, podmínky vstupu, povinnosti oddílů v průběhu 

programu a pravidla využití podpory), formě a výši podpory, přihláškám spolu s přílohami, které 

jsou již od letošní sezóny skrze FIS, výběr oddílů (max 80 oddílů a regionálně omezení kvótou ve 

vazbě na počet obyvatel v jednotlivých krajích). 

J. Kovář se dotázal na detaily fungování a hodnocení, zvláště spojitosti mezi tím, kam se oddíly 

hlásí a tím co budou plnit. J. Dufek ocenil zaměření na hodnocení prováděných aktivit oddíly, dále 

se zeptal na případná omezení výše a kumulace podpor zejména v oblasti vzdělávání. Přidal 

návrhy a komentáře na doplnění paragrafového znění pro zřejmější podání informací žadatelům a 

dotázal se na konkrétní významy a popisy vzdělávacích prvků. P. Musil spolu s J. Kotenem 

objasnili vznesené dotazy, doplnili komentář k obecným nastavením programu a poděkovali za 

naznačený pohled možných připomínek. Detailněji se diskutovalo nad stážemi, semináři a 

mentoringem oddílů a mezi oddíly, rozběhnutí projektu a proces zaběhnutí fungování oddílů 

v novém režimu projektu.  

 

Usnesení č.05/03/23: VV ČF 

- ukládá zanést tři připomínky členů VV vzešlé z diskuze při 

prezentaci materiálu a schvaluje doplněné paragrafované znění 

PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu 

- ukládá zveřejnit na webu ČF a informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 30. 03. 2023 

 

AD 06) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank přednesl aktuální informace ze Sekretariátu. R. Urbář informoval o společném setkání a 

individuálních schůzkách marketingových pracovníků Livesport Superligy, kdy se mj. řešil ticketing 

soutěže, video streamy a marketingové nástroje kampaně oddílů, práce s cenotvorbou a další. 
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D. Novák uvedl, že byl rozeslán “save the date” a budou následovat pozvánky na Superfinále a 

jsou potvrzeni partneři BigBoard, OKsystem a Porsche, které chce být primárně spojováno hlavně 

s ženskou částí Superfinále. R. Urbář doplnil aktuální informace o vstupenkách na SFF, běžící 

kampani spolu s novým partnerem (přes 60 OOH ploch po celé ČR, velký zásah v metru), aktuální 

informace z organizace, logistiky a chystaná překvapení pro diváky. 

Z. Mlčoušek uvedl svůj blok tradičním konstatováním „soutěže běží“, kdy se aktuálně soutěže 

dostávají do svých finálních fází, kdy již známe první sestupující a postupující v celostátních 

soutěží. Připomněl ceremoniály spojené s předáváním trofejí a medailí členy VV a požádal členy 

VV o součinnost. D. Novák doplnil aktualitu týkající se jednání ORK, kde bylo zapotřebí součinnosti 

zaměstnanců Sekretariátu na jednání ORK k podanému odvolání oddílu FBŠ Jihlava zmocněncem 

M. Peterkou. Odvolání je proti schválení žádosti o vystoupení oddílu z ČF, která byla řádně 

podána a podepsána statutárním zástupcem spolku P. Coufalem zapsaným u rejstříkového soudu 

s uvedením příslušného oprávnění jednat za spolek. D. Novák využil svoji přítomnost na jednání, 

jehož se účastnili všichni členové ORK a vyzval členy ORK k aktivní komunikaci s VV buď 

přítomností jejich zástupce na jednání VV nebo plánovaným kvartálním jednáním prezidenta s 

předsedou komise a možnými ostatními členy. D. Novák navrhl 2 termíny možného setkání do VH 

2023, tak, aby byl časový prostor pro veškerý legislativní proces spojený s případnou kontrolou 

ORK.  Připomněl ORK, že stále skoro po roce nesplnili zákonnou povinnost být zapsáni u 

Rejstříkového soudu, jakožto členové kontrolního orgánu spolku. Dále připomínal ORK jejich 

závazek aktualizovat statut a řád ORK, kdy bylo potřeba dodat materiály včas před březnovým 

jednáním VV, kde mohly být materiály projednány ve standardním připomínkovacím řízení 

s finalizací v květnu, tak, aby schválené verze měli oddíly včas před sezónou 23/24 během 

přihlášek do soutěží. Dále se dotazoval, jak má být VV a Sekretariát připraven na případnou 

kontrolu ze strany ORK směrem k VH2023, které podklady si bude komise vyžadovat apod. A 

sdělil komisi, že závěrkové účetní operace k roku 2022 budou připraveny v polovině dubna. 

Členové VV krátce diskutovali tuto situaci a panovala shoda nad neustálou aktivní komunikací VV 

s ORK, kdy v případě pasivity od ORK si VV vyžádá zprávu o činnosti. D. Novák v reakci na 

diskusi VV zmínil ústní příslib ORK předložit na dubnové jednání VV svůj aktualizovaný statut a řád 

na základě praktických zkušeností a příslib pravidelné komunikace ORK s prezidentem nebo 

osobní účast na jednání VV přímo od předsedy ORK T. Kafky především při seznámení VV se 

zprávou o činností ORK a seznámení se zprávou pro VH, 

Usnesení č. 06/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze Sekretariátu 

- bere na vědomí informace o společném setkání i individuálních 

schůzkách marketingových pracovníků Livesport Superligy 

- bere na vědomí informace z oblasti Soutěží 

- bere na vědomí informace k BigBoard Superfinále 

- bere na vědomí informace z ORK 
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AD 07) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák informoval o mezinárodních záležitostech a aktuálních diskuzích kolem systému 

mezinárodních soutěží, nejen MS, ale i formátu 3v3, který přináší nové možnosti a využití. Doplnil 

komentář k projektu Floorball Fit for Future. Informaci, že pořadatelé MS 2022 Švýcaři skončili 

v zisku.  

T. Frank členy VV informoval o proběhlé schůzce k předpisům Champions Cupu 2023 a jeho 

nastavení, kdy čeští zástupci přinesli vícero změn, které pomohli skupině si vyjasnit některé části a 

seznámili se s následným mezinárodním procesem přijetí uvedených dokumentů IFF. Zmínil příslib 

dostupnosti paragrafovaného znění nastavení CC v průběhu května a následné přání přinést a 

představit nastavení soutěže členům VV a účastníkům z ČR. Dále doplnil informace z RRAC, kde 

nadále zastupuje ČF J. Jirovský. 

 

Usnesení č. 07/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o Champions Cupu 2023 a řešení 

předpisu této soutěže 

 

AD 08) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh na úpravy 

reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů. M. Musil se dotázal 

na vypořádání připomínek k materiálu ze strany KRP, s detailem na podmínky ze strany ČT 

na kvalitu video záznamů z Extraligy, s motivací vzniku pravidelného výstupu z ženské soutěže 

během utkání v TV, a druhým bodem připomínek k ucelenému brandingu ženské soutěže. 

T. Pacák s R. Urbářem dodali vysvětlení a odpovědi na dotazy spolu s uvedením cesty a přístupu 

postupných kroků ze strany komise a Sekretariátu k účastníkům nejvyšších soutěží a rozdíly mezi 

nimi. Běží poptávkové řízení na videoplatformu, kde jsou nyní tři zájemci. Paralelně běží diskuze 

s ČT, kde nám letos končí smlouva o spolupráci. P. Musil se dotázal na aplikaci pro smart TV od 

TVcom. T. Pacák okomentoval neduhy u smart TV. M. Musil poukázal na chybějící uvedení, kdo je 

vysílatelem záznamu utkání během přestávek. R. Urbář uvedl, že jde o vydefinovaný prostor 

oddílu. 

 

Usnesení č. 08/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen 

a 1. ligy mužů  

- ukládá materiály finalizovat 

Zodpovídá: T. Pacák   Termín: 11. 04. 2023 
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AD 09) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2023/2024 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh znění projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023, kdy hlavními motivy 

projektů jsou dále diváci přímo na nutkání v hale, podpora pokládání povrchů a další dílčí cíle 

projektů. 

Usnesení č. 09/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

na sezónu 2023/2024 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 10) Přehled komplexní struktury programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh 

dlouhodobého vývoje (mimo Komplexní program) 

 

P. Musil za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný Program podpory č. 1 – Vznik nových 

oddílů a Program podpory č. 2 – Podpora rozvíjejících se oddílů na sezónu 23/24. V krátkosti 

okomentoval úpravy v rámci obou PP a informoval o připomínce od regionu VYaJČ k PP č.2 - 

Podpora rozvíjejících se oddílů. 

 

Usnesení č. 10/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný Program 

podpory č. 1 – Vznik nových oddílů a Program podpory č. 2 – 

Podpora rozvíjejících se oddílů na sezónu 23/24 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 11) Návrh Projektu 1. ligy žen 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh projektu 1. ligy žen 

2023/2024.  
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Usnesení č. 11/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

projektu 1. ligy žen 2023/2024  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil po zkráceném připomínkování aktualizovaný materiál Návrh termínové 

listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024. Z. Mlčoušek doplnil komentář k již jednou 

schválené termínové listině a nyní předkládané podruhé po vypořádání se s připomínkami oddílů. 

 

Usnesení č. 12/03/23: VV ČF 

- schvaluje po zkráceném připomínkování aktualizovaný materiál 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá zveřejnit 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 31. 03. 2023 

 

AD 13) Návrh úprav legislativních předpisů 2023 

 

J. Furmánek za Sekretariát předložil materiál Návrh úprav legislativních předpisů 2023. Současně 

ORK nepředložila avizovaný návrh úpravy v rámci Statutu ORK a Odvolacího řádu. Souhrnnou 

prezentaci dílčích změn s úpravami Legislativy 2023 a uchopení procesu přímo představil 

legislativní konzultant J. Podlucký, kdy následně oba uvedení vysvětlili doplňující anebo 

upřesňující dotazy. 

 

Usnesení č. 13/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav legislativních předpisů 2023 

- ukládá připomínkovat materiály 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 14) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích 

a delegátů. D. Novák uvedl důležitost koncepčních materiálů a nutnou komplexní diskusi členů 

nad nimi nejen v rámci VV, ale i odborných komisí. P. Galasovský představil koncepci po dílčích 

částech, kterými se zabývá. První otázkou, na kterou si komise při aktualizaci koncepce 

odpovídala byla, zda předseda KRD má být anebo naopak nemá být přímo členem výboru. Pohled 

komise je takový, že argumentů pro oba postoje je vícero, ale z důvodů opodstatněné přikládané 
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důležitosti servisní soutěžní oblasti rozhodčí a delegáti a koncepčního odborného vedení 

a vzdělávání rozhodčích a delegátů, je pro florbal jako celek důležitější, aby předseda KRD byl 

členem VV. Do debaty se zapojili i ostatní členové VV a vyjádřili svůj pohled, jak problematiku 

vnímají. Ze střednědobého pohledu nejsou v plánu strukturální změny, nyní na celostátní úrovni 

zajišťuje servis rozhodčím a delegátům 3 plné úvazky. Komise do budoucna vidí potřebu, nyní 

neplánovaných pozic, vedoucího mentora pro elitní rozhodčí a pátý úvazek pro servisní složku. 

V oblasti vzdělávání představil proces a stupně vzdělání spolu s rozdělením listin rozhodčích. 

Systém je nastaven dobře a funkčně. Do budoucna vidí komise možnost zavedení listin pro ženské 

soutěže v regionech. Při náborech nových rozhodčích fungují dostatečně kampaně na regionální 

úrovni. Nejdůležitějším partnerem pro získávání nových rozhodčí jsou oddíly a tím vzniká potřeba 

vytvoření pozice spolupracující osoby v oblasti rozhodčích za klub. Možnosti jsou v inspiraci jinými 

sporty. Například u hokeje zavedení povinnosti před letošní sezónou pro hráče 1. ligy dorostu, kteří 

musí projít školením rozhodčích, anebo u rugby, kdy trenéři v rámci svého vzdělávání musí projít 

rozhodcovskou praxí, tzn školení a praktické působení v rámci nanejvýše jednotek turnajů. 

Členové VV živě a do detailu diskutovali teoretická nastavení v oblasti rozhodčích a prostředí 

florbalu. V systému vzdělávání fungují již zaběhlé prvky obecného školení před sezónou, 

průběžných školení/seminářů a delegáti – zpětná vazba. V budoucnu se komise chce zaměřovat 

na regionální supervizory, systém vzdělávání delegátů, projekt talentovaných rozhodčích 

a mentorů a otevření diskuse s fakultou na MU ohledně fungujícího bakalářského oboru florbalový 

rozhodčí, s cílem zvýšit zájem o toto vysokoškolské vzdělání. V systému nominací je operativa 

dosti vytěžena právě kvůli limitům, na kterých nyní jsme, tzn nižší počet rozhodčích než je ideální 

stav a jejich věkové rozložení. U vybavení rozhodčích a delegátů je zajištěno oblečení skrze 

Adidas, komunikátory a videorekordéry pro rozhodčí elitních listin i delegáty působící na celostátní 

úrovni. V budoucnu bude snaha o pokrok v technických řešení, např. propojit komunikátory 

rozhodčích se zvukovými výstupy hal, zlepšit možnosti kolem videorozhodčího apod. U 

mezinárodní spolupráce máme plně obsazené počty mezinárodních párů pro listiny mužů (4) a žen 

(4) a observerů (5). Diskutuje se do budoucna možnosti systémových nastavení odměn a náhrad 

rozhodčích i delegátů v rámci samostatného materiálu komise. V rámci přípravy se budou 

rozšiřovat oblasti pravidelných seminářů a nároků, na které budou zajištěni externí odborníci, 

např.: psycholog, kondiční trenér atd. Image rozhodčích se pomalu zlepšuje, ale stále není na 

úrovni, kde by ji chtěla vidět komise. Potřeba nadále kultivovat florbalové prostředí za pomoci 

různých nástrojů, např. pokračovat v programu „Hlavně nezlobte“ v rámci mládežnických soutěží, 

pořádat setkání trenérů z elitních soutěží se zástupci oblasti rozhodčích a delegátů, medializace 

úspěchů českých rozhodčích na mezinárodní scéně a dalších dílčích nutných kroků.  

 

Usnesení č. 14/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje 

a řízení rozhodčích a delegátů na další jednání 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 
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AD 15) Analýza změny struktury reprezentačních družstev 

 

V. Culka za KR předložil materiál Analýza reprezentačních družstev. Hlavní cíle změny jsou 

zajištění systémového přechodu mládežnických reprezentantů na úroveň elitního mezinárodního 

florbalu a zvýšení kvality a připravenosti hráčů přicházejících do seniorské mužské a v budoucnu 

i ženské složky reprezentace. 

Hlavní změny jsou vytvoření komplexního systému práce s talentovanou mládeží ve struktuře 

U14 až U19, tzn. současné juniorské reprezentace U-19 začlenit do systému práce s talentovanou 

mládeží a v oblasti reprezentace vytvoření nutné „záchytné sítě“ v podobě̌ nového reprezentačního 

týmu U23, abychom dokázali efektivně̌ a dlouhodobě̌ pracovat na dalším rozvoji 

s nejtalentovanějšími hráči a hráčkami, kteří ́budou přicházet ze systému práce s talentovanou 

mládeží. Snaha započít přechod u mužské složky od sezony 23/24 ustavením plnohodnotného 

reprezentačního týmu U23, který po úspěšném pilotním projektu a tréninkových akcích bude mít v 

budoucnu i akce herní, u ženské složky spustit od sezony 24/25 “pilotní projekt”. Změna struktury 

byla diskutována v detailu spolu s vysvětlením si pohledů a postojů členů VV, kdy vidí přínosy 

změny nejen do týmů reprezentací, ale i do klubů nejvyšších soutěží. Proběhla živá debata o 

přístupech u chlapců/mužů a dívek/žen a budoucím přístupu nastavení. 

 

Usnesení č. 15/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza změny struktury 

reprezentačních družstev 

- ukládá připomínkovat  

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV 

s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

a všech RVV s prezidentem a VV. Představil plánovaný harmonogram akce včetně dotace 

jednotlivých částí. Dále vznesl dotaz na návrhy společenského programu na sobotní večer a vyzval 

členy VV a sekretariátu k aktivní součinnosti při hledání vhodného volnočasového programu. 

Proběhla krátká diskuse na propojení části kulatých stolů a společenského programu. 

 

Usnesení č. 16/03/23: VV ČF 

- schvaluje Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 
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AD 17) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil finalizovaný materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích 

a delegátů v sezóně 2023/2024. K materiálu již nebyla diskuse a byl rovnou schválen. 

 

Usnesení č. 17/03/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

- ukládá zveřejnit 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín: 31. 03. 2023 

 

AD 18) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil finalizovaný materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající 

se infrastruktury. K materiálu již nebyla diskuse a byl rovnou schválen. 

 

Usnesení č. 18/03/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční kroky plnění cílů 

z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

AD 19) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF. K materiálu již nebyla diskuse a byl rovnou schválen. 

 

Usnesení č. 19/03/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil  Termín  31. 03. 2023 

 

AD 20) Valná hromada 2023 

 

T. Frank předložil členům VV materiál Oznámení o konání 25. valné hromady. Po krátkém 

představení byl materiál rovnou schválen. 
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Usnesení č. 20/03/23: VV ČF 

- schvaluje Oznámení o konání 25. valné hromady 

- ukládá zveřejnit 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Frank  Termín  31. 03. 2023 

 

AD 21) Koncepce KEFAM 

 

T. Pacák nepředložil materiál Koncepce KEFAM a požádal o odložení na červnové jednání VV. 

 

Usnesení č. 21/03/23: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu na červnové jednání VV 

 

AD 22) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže (KVM – 
usnesení 19/02/2022) 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované 

mládeže (KVM – usnesení 19/02/2022). L. Dolejš navrhl materiál nepředkládat každý rok VV, ale 

situaci pouze monitorovat na úrovni KVM. Hodnocení by KVM předkládala jednou za 3 roky, 

případně při objevení aktuálních problémů. Proběhla krátká diskuse, po které byl materiál včetně 

návrhu L. Dolejše schválen. 

 

Usnesení č. 22/03/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Hodnocení zavedených úprav systému 

přípravy talentované mládeže (KVM – usnesení 19/02/2022) 

 

AD 23) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání 

trenérských licencí. Nejvíce zdůraznil změnu kolem výše kreditů při absolvování KTM. Další úpravy 

jsou spíše formálního charakteru. 

 

Usnesení č. 23/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií 

získávání trenérských licencí 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 
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AD 24) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 

 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva 

pro následující sezóny. Po představení byl materiál předán do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 24/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úpravy povinnosti oddílů mít 

mládežnická družstva pro následující sezóny  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 25) Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Aktualizace a doplnění projektů k podpoře infrastruktury. 

J. Kovář jednotlivé projekty krátce představil s důrazem na jejich aktualizaci či doplnění. 

 

Usnesení č. 25/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Aktualizace a doplnění projektů k 

podpoře infrastruktury 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 04. 2023 

 

AD 26) Zpráva o přípravách studia licence A 

 

L. Dolejš za KVM předložil zprávu o přípravách Licence A ve spolupráci s hokejbalem (cca 

studentů potenciálně 8-10 florbal a 4-6 hokejbal, celkem 10-15). Z. Svobodová zodpověděla 

několik doplňujících a upřesňujících dotazů, kdy studium má být spuštěno již od příští sezóny 

2023/2024. 

 

Usnesení č. 26/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál zpráva o přípravách Licence A 
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Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 

 

D. Novák za EKO předložil materiál Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022. T. Frank podal 

zprávu k čerpání z definovaných pohledů rozpočtů provozních, regionálních a projektových 

ve vazbě na výnosy a náklady příslušných oblastí. Velmi pozitivně hodnotil schopnost plánování 

a praktické realizování čerpání v oblasti provozního rozpočtu, který byl plněn ze 101 %. O obou 

částí dalších rozpočtů je reálné plnění vůči plánu výrazně odlišné, nicméně vysvětlil důvody, které 

k daným výsledkům vedly. U regionálních rozpočtů je plnění mimo jeden region ve výsledku lepší 

než bylo plánované, kde je toto dáno rozpočtovými schopnostmi a snahou regionů prakticky 

částečně šetřit na straně výdajů. 

 

Usnesení č. 40/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů roku 2022 

 

AD 41) Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti Livesport Superligy, Extraligy 

žen, 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti Livesport 

Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů a J. Dufek za KS doplnil o Zprávu o průběhu projektu 

a divácké návštěvnosti 1. ligy žen v sezóně 2022/2023. 

M. Musil se dotázal na interpretaci a pohledy na výsledná čísla návštěvnosti u LSL a jejich vývoj 

v posledních letech od sezóny 2017/18. T. Pacák komplexně popsal možné důvody a příčiny 

výsledného poklesu o cca 50 diváků jak u mediánu, tak průměru a i pokles u celkového čísla. Dále 

VV diskutoval o přístupu jednotlivých oddílů k práci s diváky. Obecně je rok od roku složitější 

dostat fanouška přímo do haly dle marketingových analýz je podstatné dodávat divákovi zážitek a 

atmosféru, nejde pouze o sport samotný. Dvě covidové sezóny znemožnili pořádat projektová 

utkání a mít stabilní počet diváků na utkání, také narušili dlouhodobou práci s fanouškem, kdy u 

některých oddílů nejen díky tomu došlo k razantním propadům v návštěvnosti. Výhody na straně 

florbalu jsou a je potřeba neustávat v nastavené práci.  

 

Usnesení č. 41/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu projektu a divácké 

návštěvnosti Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů 

a 1. ligy žen v sezóně 2022/2023 

  



 

Zápis z jednání VV březen 2023 - ověřený  16/16 

AD 42) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích. 

 

Usnesení č. 42/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních 

celcích 

 

AD 43) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími 

a delegáty 

 

P. Galasovský KRD předložil materiál Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce 

s rozhodčími a delegáty. 

 

Usnesení č. 43/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav metodického pokynu 

pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

 

AD 44) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2023/2024 včetně 

pořadatelských povinností družstev 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 

2023/2024 včetně pořadatelských povinností družstev. 

 

Usnesení č. 44/03/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových 

soutěží pro sezónu 2023/2024 včetně pořadatelských povinností 

družstev 


